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Medezeggenschapsraad Jaarverslag 2022-2023 
Opgesteld: juli 2023 door Mary Smit 
 
 
Wie zijn wij: 
Oudergeleding:  
Mary Smit (voorzitter), moeder van Sophie (groep 8) en Tom (groep 6) 
Yvonne Pleyte, moeder van Thijs (groep 7) 
Lerarengeleding:  
Irma Mensink 
Mariëtte Konijn 
 
We vergaderen 5 of 6 keer per jaar.  
 
 
Wat doet de MR:  
De MR houdt zich bezig met het gevoerde beleid en de beleidsvoornemens van de directie op 
financieel, organisatorisch en onderwijskundig gebied. Kort gezegd: we mogen meedenken over 
van alles en nog wat. Voor een aantal zaken heeft de MR instemmingsbevoegdheid. En voor 
andere punten adviesbevoegdheid.  
 
We hebben een jaarplanning waarin alle jaarlijks terugkerende bespreekpunten staan, zoals:  

• Formatie 

• Begroting 

• Het vakantierooster 

• De schoolgids  

• Het schoolontwikkelplan 
 
Daarnaast wordt de agenda aangevuld met actuele punten. De actuele punten van het afgelopen 
schooljaar waren:  

• Coronaprotocol: dit onderwerp stond gelukkig in oktober 2022 voor het laatst op de 
agenda.   

• De openstaande vacature voor de bovenbouw.  

• Regelmatig bespreken we de mogelijkheden voor opvang binnen onze school.  

• Bijna elke vergadering bespreken we ook of we nog promotionele activiteiten kunnen 
ontplooien.  

• Het bezoek van de schoolinspectie en de gedane aanbevelingen.  

• Voorlichting over Social Media gebruik.  

• We hebben stilgestaan bij het landelijke armoedeprobleem en kinderen die zonder 
ontbijt naar school gaan.  

• Ook hebben we ons continu-rooster nog eens tegen het licht gehouden.  
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• Verder praktische zaken, zoals: hoe regelen we het aan de weg zetten van onze 
vuilniscontainers / welke klussen kunnen we doen tijdens NL Doet / zijn er 
verbeterpunten op het schoolplein / hoeveel mensen nodigen we uit voor de musical / 
wat doen we dit jaar met de schoolmoestuin etc. etc.  

 
Kortom, het was weer een jaar vol interessante casussen en onderwerpen.  
 
 
Komend schoojaar:   
Mary is 6 jaar lid geweest van de MR. Yvonne 3. Tijd voor een frisse wind. Slechts één oproepje in 
het Vincketouwtje leverde al direct 2 aanmeldingen op: Ramona (moeder van Tonie, Ramon en 
Lianna) en Patricia (moeder van Joey). Tijdens de jaarvergadering zullen zij officieel voorgedragen 
worden en we hopen dat alle ouders blij zijn met deze dames als oudervertegenwoordiging in de 
MR.  
 
Hoewel de deur van leerkrachten en van onze directeur altijd openstaat, kun je ook altijd bij de 
MR terecht met eventuele problemen, vragen of ideeën. Betrokkenheid van ouders en 
leerkrachten maken onze school tot een fijne school voor iedereen.  
 
Laten we er met zijn allen weer een mooi schooljaar van maken! 


